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Предметом проведенного исследования являются преступления, совершаемые в сфере информационных техно-

логий. Проанализированы наиболее очевидные особенности данных противоправных деяний, актуальные проблемы 

правоприменительной практики, возникающие в ходе их расследования. Раскрыт спектр дискуссионных вопросов, в 

том числе связанных с оптимизацией правового регулирования квалификации и расследования данных преступлений, 

усилением ответственности за их совершение, конкретизацией способов осуществления противоправных действий в 

указанной сфере, отсутствием единообразных подходов к точному научно обоснованному их наименованию. Внесе-

ны некоторые предложения, реализация которых могла бы оказать позитивное влияние на практику расследования. 
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The subject of the study is the crimes committed in the field of computer information. The most obvious features of these il-

legal acts, the actual problems of law enforcement practice arising in the course of their investigation are analyzed. The range of 

debatable issues is revealed, including those related to the optimization of legal regulation of the qualification and investigation of 

these crimes, strengthening responsibility for their commission, specifying the ways of carrying out illegal actions in this area, and 

the lack of uniform approaches to accurate scientifically based identification of them. Some suggestions have been made, the im-

plementation of which could have a positive impact on the practice of the investigation.
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